

Election Statement (Lo Ching Yin)

中文：

大家好。本人為傳理學學士新聞與數碼媒體主修一年級的教務議會傳理學院學生代表候選人羅靖妍。我期望能成為傳理學院乃至浸會大學學生與校方之間的橋樑，如實向校方反映學生意見，確保其訴求得以被傳達。

參選政綱

提升學生參與度

近年，各學生組織紛紛解散，學生由此失去表達意見的途徑，致使校方施政未能照顧到學生需要。學生亦對教務議會學生代表的存在及其運作未夠熟悉，若有幸當選，我將多加向同學解釋其運作，令他們知道有問題時該向誰表達。同時，我將致力加強校方與學生之間的溝通，積極向校方反映學生意見，加強學生於校政上的參與度。

加強學生影響力

目前教務議會透明度不足，學生無從得知校政及教務的最新消息或任何施政的方向。我期望學校能夠增強透明度，讓學生參與施政之中。我將密切關注會中各項決策，定期向學生更新當中資訊。此外，我將與各學生代表進行積極溝通，加強決策影響力，使學生的聲音被聽見。

跟進傳理系指導教授分配事宜

現傳理系採取大類收生形式，該類學生於一年級第一學期後將選擇自己的主修。在選擇期間，學生將被分配予不同指導教授以諮詢各主修事宜。然而，互動媒體系的教授亦會被分配至不同傳理系學生。因此，我希望能跟進指導教授分配問題，使資源分配恰當，讓學生在選擇主修前能獲得最好的建議。

關注食堂問題

目前學校於營業時間期間，不少校外人士會隨意進出學校。特別在午飯時間，不論是建築工人或中學學生皆能進入校園內各個食堂，享受學生福利。校方食堂非專供本校學生或教職員使用的問題一直存在，亦已發出針對此問題的通告，但仍無法解決問題。過多校外人士在校內用膳會阻礙學生上課時間。故此，我期望繼續向校方反映此問題，探討更有效的解決方法。

若本人能成功當選，必定會竭力履行教務議會傳理學院學生代表一職。希望各位能為我投下信任的一票，謝謝。

English:

Hello, everyone. I am Lo Ching Yin, running as a candidate for the School of Communication's student representative in the Senate. I am a first-year student majoring in Journalism and Digital Media of the Bachelor of Communication programme. I aspire to serve as a bridge between students and the administration, faithfully conveying students' opinions to the administration and ensuring that their concerns are effectively communicated.

Election Statement**Enhancing Student Participation**

In recent years, various student organizations have dissolved, resulting in students losing their channels for expressing opinions. This has led to university policies failing to adequately address student needs. Students also lack familiarity with the operations of the Senate and whom to approach with their concerns. If I am elected, I will focus on explaining the operations to fellow students, ensuring that they understand who to approach when issues arise. I will also work diligently to strengthen communication between the university administration and students, actively relaying student feedback, and increasing student participation in university governance.

Bolstering Student Influence

Currently, the Senate lacks sufficient transparency, leaving students uninformed about the latest developments in university policies and administrative directions. I aim to enhance transparency by enabling student participation in governance. I will closely monitor all decision-making processes in the Senate and provide regular updates to students about the information therein. Additionally, I will maintain active communication with other student representatives to strengthen our collective influence in decision-making, ensuring that student voice is heard.

Regarding Advisor Allocation in the School of Communication

The School of Communication currently implements a broad-based admission system, where students select their majors after the first semester of their first year. During this selection period, students are assigned academic advisors to consult about their major choices.

However, faculty members from the Department of Interactive Media are also being assigned to advise students who are going to choose Journalism and Digital Media or Public Relations and Advertising Major. I hope to follow up on the advisor allocation issue to ensure proper resource distribution and enable students to receive the most appropriate guidance before making their major selection.

Regarding Cafeteria Issues

During operating hours, external individuals can freely enter the campus. Particularly during lunchtime, both construction workers and secondary school students gain unrestricted access to the school cafeterias. Despite existing notices addressing this issue, the problem persists regarding cafeteria facilities not being exclusively reserved for students and staff members. The excessive presence of external visitors during mealtimes interferes with students' class schedules. Therefore, I hope to continue bringing this matter to the administration's attention and explore more effective solutions.

Should I be successfully elected, I will diligently fulfill my duties as the student representative of the School of Communication in the Senate. I appreciate your consideration of my candidacy. Thank you.